
                                                                        
Protokoll från årsmöte med Rejmyre Byaråd 2025-04-09 kl.18.30 i Rejmyre Folkets hus
                             
1.  Byarådets ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

2.  De närvarande beslutade att mötet var behörigen utlyst.

3.  Mötet beslutade att den upprättade närvarolistan även skulle utgöra röstlängd.

4.  Styrelsens förslag till dagordning godkändes av mötet. 

     5.    Till mötesordförande valdes Leif Hillgren.

     6.   Till mötessekreterare valdes Bert Kindåker.

     7.   Christer Wall och Ingvar Pettersson valdes att justera årsmötesprotokollet samt vid 
           behov vara rösträknare under årsmötet.

     8.   Information
    a).   Elin Karlsson informerade om att Byarådet kommer arrangera simskola även i år.

    b).   Elin nämnde också att man har en överenskommelse med Östgötatrafiken AB om att 
           deras chaufförer nu har tillgång till mackens toalett och lokaler då de har rast.

    c).   Byarådet planerar genomföra en städdag den 26 april kl. 10-12.

    d).   Maith Ekström informerade om att Byarådet i år arrangerar Valborgsmässofirande i
           samarbete med  Svenska kyrkan och Reijmyre IF.

    e).  Öppettiden för tvätthallen kommer ökas, nya öppettider blir kl. 8.00 till 21.00.
          Avgiften höjs till 80 kr. Den som inte kan betala med Swish kan ta kontakt via ett
          mobilnummer eller med Stellan. 

     9.  Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska redovisningen för 2024 godkändes.

   10.  Revisionsberättelsen, som fanns tillgänglig för de närvarande vid mötet, godkändes.
          Per Nilsson önskade att Byarådets inkomster från t.ex. simskola och tvätthall borde 
          redovisas på skilda konton för göra det tydligare.

   11.  Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2024.

  12.   Val.
          Till vice ordförande för en tid av 2 år omvaldes Birgitta Johansson. 
          Till sekreterare för en tid av 1 år valdes Maith Ekström.
          Till kassör för en tid av 2 år valdes Ida Johansson.
          Till styrelseledamot för en tid av 2 år valdes Andreas Lind.
          Till styrelsesuppleant för en tid av 2 år valdes Michelle Ferrari.
          Till revisor för en tid av 2 år valdes Marcus Pettersson.



     13.  Till valberedare för en tid av 1 år valdes Maud Andersson, Ingvar Pettersson och som 
            suppleant Christer Wall.

     14.  Det framfördes en synpunkt om att medlemsavgiften var låg och kanske behövde höjas.
            En förklaring till en låg avgift har varit att Byarådet genom åren valt att eftersträva så
            många medlemmar som möjligt och därför haft en låg medlemsavgift. 
            Årsavgiften för 2026 fastställdes till 100 kr för enskild person och 200 kr för förening.

    15.  Övriga frågor.
           Elin Karlsson berättade att Finspångs kommun begärt en 5-årstillsyn av tvätthallen.
           Tillsynen genomfördes av Renall AB som konstaterade att ett par åtgärder behövde göras.
           Leif Hillgren framförde att man inte får tömma någon form av olja i rännan i tvätthallen.

    16.  Bert Kindåker föreslog att Byarådet skulle aktivera frågan om förfallna byggnader igen.
           Byarådet har tidigare i samarbete med kommunen drivit den frågan under lång tid.
           Som exempel nämndes tomten där gamla Värdshuset Tre Glas låg samt Kastanjegården 
           där kommunen redan 2013 begärde att få in en åtgärdsplan från fastighetsägaren.
           2022 beslutade Finspångs kommun om årtgärdsföreläggande avseende ovårdad tom och
           byggnad på fastigheten men trots att föreläggandet var kopplat till vite har inga åtgärder
           utförts av ägaren.

    17.  Mötet beslutade att protokollet ska justeras den 11 april kl.10.00 i macken och därefter
           göras tillgängligt på www.rejmyrebyarad.se och anslagstavlan vid macken.
      
    18.  Då inga fler frågor fanns att behandla avslutade ordföranden mötet. Därefter bjöds på 
           smörgås och kaffe alternativt te.
      

                     

          
            
             
                                                                                       


